
 
  

  

 

Goedenavond en dank u wel voorzitter, 

 

De Auditcommissie heeft 29 november vergaderd. We hebben gesproken over:  

de voortgang in de rechtmatigheidscontrole 

En het daarbij horende, door de raad vast te stellen normenkader 

De voortgang in de interim controle van onze accountant 

De verordening controle op het financieel beheer en de inrichting van de financiële organisatie.  

De planning voor de jaarrekening 

De auditcommissie adviseert u positief over het vast te stellen normenkader voor de 
rechtmatigheidscontrole. Het normenkader wordt de Gemeenteraad in de volgende cyclus aangeboden. 
Daarnaast hebben wij er ten aanzien van de voortgang van diezelfde controle wel onze zorg uitgesproken 
over de hoeveelheid te verzetten werk. De auditcommissie heeft erop aangedrongen dat eventuele 
vertragingen tijdig worden gesignaleerd en dat er dan ook op wordt geacteerd, zodat de oplevering van 
de jaarrekening geen vertraging oploopt.  

Ten aanzien van de verordening controle op het financieel beheer etc.  Loopt er nog een discussie over 
enige formuleringen die in lijn moeten worden gebracht met de verordening van de auditcommissie. 
Zodra die gesprekken zijn afgerond, kunt u van ons, schriftelijk, een korte reactie ontvangen.  

De auditcommissie heeft de accountant en de ambtelijke organisatie gevraagd om de planning nogmaals 
te bekijken. De huidige planning laat in onze ogen onvoldoende ruimte om tegenvallers in die planning te 
verwerken, zonder dat dit ten koste gaat van de behandel tijd voor de raad. We verwachten u over het 
resultaat van die gesprekken  in februari nader te informeren. 

Tenslotte nog dit. De behandeling van de verordening controle op het financieel beheer betekent ook dat 
onderwerp 8 uit de raadsbrede thema's wordt afgerond.  

D66 Egbert Jan Kuijlaars  

 

 

 


